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Interpelacje i zapytania radnych 

 

Radna MARIA KOZAK  

Panie Przewodniczący, Panie Burmistrzu, Szanowni Państwo. Ja chciałam dołączyć do tego 

zagadnienia, które poruszył Pan Kazimierz, plac zabawa przy ulicy Łokietka. Tam jest tylko jeden kosz 

przede wszystkim i tam jest ciągle brudno i brzydko. Ja nawet widziałam, że wymieniali przy 

przejściach kosze, przy przejściach u nas w Lubartowie i czy nie można tych koszy po prostu tam 

przenieść, umieścić ze dwa. Rzeczywiście tam jest po prostu za mało. I stąd ptaki wyciągają, dzieci, jak 

jest już pełno, to nie ma jak. Poza tym ja wcześniej pytałam też o możliwość zbudowania przystanku 

tam przy dawnym hotelu kasprzakowskim. I chciałam wiedzieć, czy jest to możliwe. I następnie 

ludzie mieszkający przy Tesco też zgłaszają problem, że jest tam po prostu głośno, szczególnie w 

nocy. Ja byłam u naszej Policji, byłam u dzielnicowego, akurat na zwolnieniu był. I proszę jeszcze 

Urząd Miasta, żeby po prostu w jakiś sposób pomóc, bo tam sobie gdzieś urządzają wyścigi na tym 

placu przed Tesco, przynajmniej tak mi mówiono, że w nocy, późną nocą jest tam głośno. Dziękuję. 


